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Vyrocni zprava 2008 

Dovolte-mi, abych vas v kratkosti sezmimil s einnosti naseho sboru v uplynulem fiskalnim 
roce 2008. 

Pnive koneici rokje pro mis vyznamny tim, ze 30.12 to bude 85 let kdy se nasi pfedkove 
v nedalekem eisle popisnem 12 v Jeseticich v tehdejsim hostinci u Koresu sesli na ustavujici 
schuzi a zalozili SDH v Jeseticich. Z nasi generace si asi tezko dokaze predstavit co to pro 
nase predky znamenalo po letech rakouskeho uti sku, mit svuj spolek - hasieky sbor a byt 
pfipraven chranit sve majetky. Tehdejsich zakladajicich elenu bylo 15. Jen namatkou Kadlec 
z Hlavackovy Lhoty, na jehoz podnet by! sbor zalozen, Savrda z Baiiova , Beran, Kores , 
Louda, Vacek, Kmotras, Podzimek, a Hrubant, vsichni z Jesetic. 

Nyni uz ksoucasnosti. 
Na konci prosince minuleho roku jsme usporadali v kultumim dome v Jeseticich pIes, ktery 
byl ve!ice pestry. Bohata tombola , skvela atmosfera a slusmi mivstevnost. 

Na prelomu unora a brezna letosniho rokujsme absolvovali skoleni oh!edne profesni 
zkousky s pripustnosti na modre majaky, dale pak skoleni na osvedceni velitele a strojniku 
v Jizbicich, a v listopadu skoleni velitele ohledne civiIni ocbrany a ochrana obyvatelstva 
v arealu HZS Benesov. 

V kvetnu jsme provedli brigadu na sber kamene pro akciovou spolecnost Cerveny Ujezd. 
Po peti letech zase na mis vysla okrskova soutez v pozamim sportu, kterou jsme usporada!i 
24.kvetna na louce nad Dohnalovymi v Radiei. Pocasi nam celkem pflilo.Na soutez jsme 
postavili dye druzstva v kategorii mmi mladsi. Obsadili jsme prvni a patou pi'ieku. Soutez se 
skladala ze 3 disciplin, z pozami utoku obe naSe druzstva byla vyrovnana 31 sekun , z behu na 
sto metro pres prekazky, z pofadovky ajedne dopliikove discipliny, ktera se zvh'iSt' hodnotila 
valeni senaznich baliku. Zaver byl zakoneen veeemi zabavou v kultumim dome v Jeseticich. 
Jiste se mnou budete souhlasit, ze se soutez i zabava povedla a hoste se dobre bavily. Na 
zabezpeceni akce na cviCisti a v kultumim dome, zde musi uprimne pochvalit za vykonanou 
praci, usiH a cas, ktery zde stravili: Vac1avu ,Josefu, Ondrovi, Tomasovi Vackovi, Jaroslavu 
Spalenkovi, Liboru Beranovi ,( Janu Hrubantovi), Josefu Cefikovi, Petru Horovi, Vlastu 
Stefanovi, Janu Heranovi, Jii'imu Killerovi a panu Ptaekovi. Zvlast' musim podekovat zenam 
a to zejmena Marii a Milusce Beranove, Martine Ceiikove, Zdeiice Vackove, Marii 
Pist'ekove za pnici v kuchyni, obsluhu, odvedli obrovsky kus pnice. 

V cervenci jsme se zueastnili souteze, kteni se konala pi'i pfilezitosti stotficateho vyroci 
zalozeni sbom v Miliclne i zde jsme si vedli taky docela dobie, byla zde k videni historicka 
tak i moderni technika a rUzne ukazky. 

V temz mesici jsme jeste uspofadali" Country zabavu" zde v kultumim dome. MysHm, ze i 
zde se panovala dobni nalada, hoste se skvele bavily, jen ta navstevnost nebyla uz takova 
jako v minulosti. 

V lete jsme se pustili do dokonceni oprav Pozami zbrojnice, prace spoCivali zejmena 
v rekonstrukci fascidy a paraperu, v oblozeni a podbijeni stitu palubkami a celkove jsme pIne 
zhotovili a vymenili dvirka ve stite, na konec provedli fadu nateru. Na teto praci se nejvice 
podfleli Vlasta Stefan, Josef, Vaclav, Tomas a Ondrej Vacek, (Jan Hrubant), Libor Beran, 
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Jaroslav Spalenka vsem moc dekuji za praci,usili a cas. Nejvetsi uznani a podekovanl , ktere 
nelze ani vyjadfit patfi Petru Horovi. 

V fijnu se konal v ramci " Okrsku Hefmanicky" cvicny nametovy poplach s provedenfm 
dalkove dopravy vody. Pfijeli jsme tfeH v pofadi a zucastnilo se ho 16 clenu, tim chci 
pochvalit vsechny cleny za ucast na cviceni. 

Behem roku jsme zhotovili nove prekazky jedna se 0 barieru, kladinu na pnici se podilel 
(Jan Hrubant zhotovil kovove konstrukce a miter. ) Josef Vacek ,kteremu patri upfimne 
podekovani, zhotovil a zajistil dfeveni dike a barvu. Dale jsme provedli nove calouneni 
sedacek v pozarni avii, doplnili jsme ji 0 spojovaci nastavec na dofukovanl kol a opravili jsme 
elektroistalaci v nastavbe, nejvetSi zasluhu zde rna Viastimil Stefan a patri mu podekovani za 
pracia za nastavec, U susa.ku na hadice jsme zhotovili prevod a cele zajist'ovaci ustroji ( 
zhotovil a zafidil Jan Hrubant). Provedli jsme radu dalSich drobnych oprav a udrtby na 
technice, zde musim podekovat clemlm a to Josefu Vackovi a Vybnalovy , Liborn Beranovi a 
Vlastimilovi Stefanovi (Janu Hrubantovi) zaj~iich cas, praci a LISili. Letos koupili jsme 
novypakovi rozdelovac a hadici C52. Obecni iliad mim zakoupil dais. nove hadice , novy 
palivovy kohout k PS 12 a novy vykonnejsi alternator k pozarni avii, za to mu velke 
dekujeme. 

Letos jsme pfijali tri nove cleny a to Tomase Vacka, Jifiho Slunecka a Tomase Ptacka, 
kteti se aktivne zapojili do pnice ve sboru. 

Plany na priSti rok : usporadat pIes a v lete za se zabavu, sebrat alespoii 5 tun zelezneho 
srotu. 

Zaverem me zpravy bych chtel podekovat vsem sponzorum a clenum za dary do 
tomboly, ktera pfispela k urovni poradaneho plesu, vsem aktivnim clenum za praci, za 
reprezentaci naseho sborn a za ucast na brigadach. Co se tyee okrskove souteze patri 
podekovani panu Herariovi za zapujcenf pozemku, panu Beranovi, Spalenkovi, Vackovi, 
Heniiiovi za poskytnuti dopravnich prostfedku pfi pfiprave a zabezpeceni cviciste, SDH 
Cervenymu Cjezdu za poskytnuti stanku a grilu.Dale pak clenum souteznich druzstev , 
rozhodcim a vsem ostatnim, kteri se na ptiprave podileli. Muj osobni dik pam okrskovemu 
starostovi aveliteli panu Sovovi a Dvorakovi za dobrou spolupraci pH pfiprave souteze. 
Zvlastni podekovani patti Obecnimu uradu Jesetice za velkou podporu naseho sborn. 

Dekuji za pozornost 


